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Protokół nr 7/2021 

z posiedzenia w trybie zdalnym XXXI sesji zwyczajnej  

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie 

 

WAK.0002.7.2021 

XXXI Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 30 sierpnia 2021 odbyła się                     
z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). 

Obrady rozpoczęto 30 sierpnia 2021 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:32 tego 

samego dnia. 

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając radnych, gości oraz pozostałych członków obrad. 

Lista radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność 

potwierdzona przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Leszek Smuniewski 

16. Sylwester Sokolnicki 

17. Artur Stankiewicz 

18. Jacek Szczepański 

19. Mariusz Śledziewski 

20. Tomasz Talarski 

21. Robert Wróbel 
22. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że na mocy art. 15     

ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady Powiatu         

w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz            

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na stronie 

internetowej Powiatu Legionowskiego. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie 

jest związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 

wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o zaprzestanie udziału          
w obradach, poprzez rozłączenie się z wideokonferencji. 

Przewodniczący Rady przekazał uczestnikom obrad wskazówki związane z organizacją 

wideokonferencji, między innymi w kwestii zabierania głosu, obsługi i rejestracji                   

w programie e-sesja oraz programie zoom, zasad głosowania (przed każdym głosowaniem 
potwierdzenie kworum), realizacji porządku obrad.  

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy Radni otrzymali porządek obrad, 

wraz z innymi materiałami na Sesję. Jednocześnie zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi 

odnośnie przedstawionego porządku.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty Legionowskiego. 

5. Ochrona zdrowia w Powiecie Legionowskim – informacja na temat działalności ZOZ 

„Legionowo” sp. z o.o. – sprawozdanie za 2020 rok oraz informacje o działalności 

bieżącej. 

6. Kultura i jej promocja na terenie Powiatu Legionowskiego – sprawozdanie                     

z działalności Powiatowej Instytucji Kultury. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę 

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę   

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego 

na lata 2021 – 2035. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przyjęcia 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy           

w Rodzinie w Powiecie Legionowskim na lata 2021 – 2025.  

10. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

11. Wolne wnioski i oświadczenia. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Nikt nie zgłosił żadnych uwag, więc Pan Leszek Smuniewski przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu posiedzenia. 
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3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, że w okresie od dnia 26.06.2021 r. do dnia 

26.08.2021 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

1) Uchwały Rady Gminy Mińsk Mazowiecki – załącznik nr 3 do protokołu: 

a) w sprawie stanowiska dotyczącego zmiany przepisów prawa w zakresie 

ponoszenia przez gminy kosztów pobytu mieszkańców w domach pomocy 

społecznej oraz możliwości egzekwowania tych opłat; 

b) w sprawie stanowiska dotyczącego zmiany przepisów w zakresie projektowania 

i budowy kanałów technologicznych przy drogach gminnych;  

 

2) Uchwała Rady Gminy Długosiodło w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie 

finansowania oświaty - załącznik nr 4 do protokołu; 

 

3) Uchwała Nr 174/2021 Zarządu Powiatu w Legionowie z dnia 17 sierpnia 2021 r.       

w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Legionowie oraz Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Warszawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Legionowskiego za I półrocze 2021 roku wraz z informacją o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2035 oraz informacją o przebiegu 

wykonania planu finansowego Powiatowej Instytucji Kultury w Legionowie                  

za I półrocze 2021 roku - załącznik nr 5 do protokołu ;   

Przewodniczący Rady poinformował, iż w/w dokument zostanie przesłany Radnym 

drogą elektroniczną w dniu 30.08.br.;  

 

4) Pismo od Generalnego Dyrektora Dróg Krajowych i Autostrad - załącznik nr 6         

do protokołu;  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, iż jest to odpowiedź na przesłane stanowisko 

Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przebiegu korytarza  Obwodnicy 

Aglomeracyjnej Warszawy, które zostało podjęte na Sesji Rady Powiatu                       

w Legionowie w dniu 28.06.br; 

Dodał, że pismo zostało przesłane drogą elektroniczną do wszystkich Radnych                              

w dniu 03.08.br. 

 

5) Na podstawie art. 250 ust. 10 i ust. 11 Ustawy z dnia 20 lipca 2017 roku Prawo 

wodne, Kierownik Nadzoru Wodnego w Warszawie Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie, przekazał roczne sprawozdanie za rok 2020                                

z podejmowanych działań zgodnie z ustawą - załącznik nr 7 do protokołu; 

 

6) Na podstawie art. 250 Ustawy z dnia 20 lipca 2017 roku Prawo wodne, Państwowe 

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Zarząd Zlewni w Dębem Nadzór Wodny                

w Wołominie, przekazał roczne sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie 

powiatów: wołomińskiego, legionowskiego oraz mińskiego za rok 2020 - załącznik 

nr 8 do protokołu; 

 

7) Prośba od Fundacji o darowiznę dla samorządowca Pana Zdzisława M. - załącznik 

nr 9 do protokołu;  

 

8) Odpowiedzi na pytania zadane podczas Sesji Rady Powiatu w Legionowie                    

w dniu 28.06.br.,  

 

a) Radnej Pani Agnieszki Borkowskiej, dotyczące określenia właściwego organu    

dla procedury wydawania zezwoleń na lokalizację zjazdów z dróg publicznych, 

oraz decyzji na lokalizację zjazdu z drogi powiatowej nr 1825W (ul. Sobieskiego          

w Legionowie) do planowanego centrum handlowego i kwestii przejścia              
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dla pieszych w ul. Sobieskiego przy stacji paliwowej Orlen - załącznik nr 10    

do protokołu; 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że odpowiedź została przesłana Radnej 

drogą elektroniczną w dniu 06.07.br.; 

 

b) Radnego Pana Michała Kobrzyńskiego, odnośnie informacji na temat wspartych 

przez Powiat Legionowski w 2020 roku inicjatyw sportowych oraz małych 

grantów - załącznik nr 11 do protokołu; 

Przewodniczący Rady powiedział, że odpowiedź została przesłana Radnemu 

drogą elektroniczną w dniu 07.07.br.; 

 

9) Do Rady Powiatu w Legionowie przekazana została przez Wojewodę Mazowieckiego 

skarga na działanie i zadania Starosty; taka sama skarga została przekazana 

również przez Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego; 

Skarga została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu          

w Legionowie, która obecnie rozpatruje tę skargę; 

 

10) Do wiadomości Rady Powiatu w Legionowie wpłynęły:  

a) petycja od Pana Adama K., skierowana do Starosty Legionowskiego, dotycząca 

wykonania ścieżki rowerowej wraz z odwodnieniem wzdłuż ul. Chotomowskiej     

i Partyzantów - załącznik nr 12 do protokołu; 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że pismo zostało omówione na posiedzeniu 

Komisji Rozwoju w dniu 21 lipca br.; Dodał również, że została udzielona 

odpowiedź autorowi petycji, która wpłynęła również do wiadomości Rady 

Powiatu w Legionowie - załącznik nr 13 do protokołu; 

Dodał, że petycja wraz z odpowiedzią jest zamieszczona w BIP Starostwa 

Powiatowego w Legionowie; 

b) petycja od Pana Adama K., skierowana do Starosty Legionowskiego, dotycząca 

poprawy odwodnienia na ul. Partyzantów w centrum Chotomowa - załącznik 

nr 14 do protokołu; 

Pismo zostało omówione na posiedzeniu Komisji Rozwoju w dniu 25.08.br.; 

c) wniosek od Pana Adama K., skierowany do Starosty Legionowskiego, dotyczący 

konieczności uporządkowania ronda im. Marszałka Józefa Piłsudskiego                 

na skrzyżowaniu ul. Partyzantów i ul. Piusa w Chotomowie - załącznik nr 15 

do protokołu; 

d) podziękowanie od Pana Adama K. dla Pana Starosty oraz służb Starostwa 

Powiatowego w Legionowie za uporządkowanie w/w terenu - załącznik nr 16 

do protokołu 

11) Pismo od Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Tomasza Talarskiego, 

informujące o przeprowadzeniu „Kontroli problemowej w Starostwie Powiatowym    

w Legionowie, w zakresie przyznawania i rozliczania dotacji dla szkół 

niepublicznych” - załącznik nr 17 do protokołu ; 

 

12) Protokół z przeprowadzonej w/w kontroli - załącznik nr 18 do protokołu;  

 

13)  Zaproszenie na uroczystość nadania sztandaru Liceum w Stanisławowie 

Pierwszym; 

Przewodniczący Rady powiedział, że zaproszenie zostało wysłane drogą 

elektroniczną do Radnych w dniu 19.08.br., 

14)  Autopoprawka do projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie z dnia 30 sierpnia 

br. zmieniającej uchwałę Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie                      

z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego 

na rok 2021 – załącznik nr 19 do protokołu;  

Przewodniczący dodał, że autopoprawka zostanie zamieszczona w systemie e-sesja, 

więc wszyscy będą mieli możliwość zapoznania się z dokumentem; zwrócił się            

z prośbą do Radnych o zaktualizowanie systemu e-sesja, aby autopoprawka była 

widoczna; 
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Pan Leszek Smuniewski powiedział, że obecnie czekamy na postanowienie Komisarza 

Wyborczego, odnośnie powołania nowego Radnego do Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady złożył podziękowanie Radnym, którzy reprezentowali Radę Powiatu 

w Legionowie, podczas uroczystości związanych z obchodami 77. Rocznicy Powstania 

Warszawskiego. Dodał, że w Legionowie uczestniczyli w uroczystości Pan Michał Kobrzyński 

i Pan Jacek Szczepański. 

 

Pan Leszek Smuniewski poinformował, że kolejna Sesja odbędzie się w dniu 27.09.br.. 

Nadmienił, że zgodnie z wcześniejszą zapowiedzią, Sesja odbędzie się w trybie 

stacjonarnym w siedzibie Starostwa Powiatowego w Legionowie, jeżeli nie wystąpią 

czynniki związane np. z wprowadzonymi obostrzeniami z powodu sytuacji pandemicznej. 

Dodał, że prawdopodobnie wszystkie posiedzenia komisji Rady Powiatu w Legionowie, 

odbędą się również w trybie stacjonarnym, ale tę kwestię Przewodniczący Rady pozostawia 

do decyzji Przewodniczącym poszczególnych komisji.   

 

 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

 

 Starosta Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że szczegółowe informacje dotyczące 

pracy Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych komórek organizacyjnych 

Starostwa Powiatowego w Legionowie, Radni otrzymali w formie elektronicznej. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Przedstawił również prezentację, która stanowi załącznik nr 21 do protokołu, na temat 

najważniejszych bieżących prac na terenie Powiatu Legionowskiego.  

Przewodniczący Rady podziękował Staroście Legionowskiemu za przekazanie 

szczegółowych informacji i zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział 

wzięli. 

Pani Agnieszka Borkowska zapytała o planowaną rozbudowę budynku Starostwa 

Powiatowego w Legionowie - z której strony będzie dobudowa, czy w stronę wewnętrznego 

parkingu?  

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że wraca do pomysłu, który gościł zapewne wśród 

Radnych od wielu lat. Nadmienił, że przyszedł czas, żeby uczynić „krok ku temu” i podjąć 

wysiłek związany z rozbudową. Przemawiają za tym: obecne zagęszczenie w pokojach, 

placówki powiatowe, które wynajmują powierzchnie oraz archiwum, które znajduje się na 

terenie Gminy Wieliszew i wymaga dalszych nakładów. Nadmienił, że nie ma co budować 

tylko archiwum, lepiej jest to połączyć z możliwością rozbudowy budynku Starostwa 

Powiatowego w Legionowie, w którym to archiwum będzie mogło się znaleźć. Nowe 

skrzydło planowane jest w bliskim sąsiedztwie obecnej auli. Zaznaczył, że na tym etapie 

są to dopiero plany.  

Starosta Legionowski powiedział, że stąd jest również inicjatywa, aby w ramach zmian 

budżetowych zagospodarować 50.000,00 zł na przygotowanie programu funkcjonalno – 

użytkowego, który pozwoli określić więcej szczegółów. Pan Sylwester Sokolnicki nadmienił, 

że z takich wstępnych wyliczeń wynika, że potrzeba jest ok 1400 – 1500 m powierzchni 

użytkowej. Nadmienił, że został złożony wniosek w ramach Rządowego Funduszu 

Inwestycji Strategicznych Polski Ład o dofinansowanie zadania inwestycyjnego                    

pn. „Rozbudowa budynku Starostwa Powiatowego w Legionowie wraz z przebudową”.  
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Pan Marek Kuska powiedział, że chciałby zapytać, czy nie ma omyłki w kwocie dotyczącej 

budowy sygnalizacji świetlnej na ul. Suwalnej, ponieważ koszt 2.500.000,00 zł w ocenie 

Radnego to bardzo drogo.  

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że koszt jest faktycznie duży, ale to rynek decyduje 

o tym, jakie są koszty związane z przebudową. Nadmienił, że zadanie nie obejmuje tylko 

instalacji świetlnej, ale również przebudowę skrzyżowania z lewoskrętami i prawoskrętami. 

Tańsze rozwiązania np. zbudowanie świateł na istniejącym skrzyżowaniu, w ocenie 

Starosty nie rozwiąże problemu. Dlatego została wybrana koncepcja daleko wybiegająca     

w przyszłość. 

Pan Jacek Szczepański powiedział, że chciałby w imieniu Muzeum Historycznego                    

w Legionowie, podziękować Staroście Legionowskiemu za list gratulacyjny z okazji 

otrzymania wierzby, przyznanej przez kapitułę konkursu muzealnego „Wierzba”.         

 

 

5. Ochrona zdrowia w Powiecie Legionowskim – informacja na temat działalności 

ZOZ „Legionowo sp. z o.o. – sprawozdanie za 2020 rok oraz informacje                      

o działalności bieżącej. 

Przewodniczący Rady poprosił o omówienie tematu Panią Prezes ZOZ „Legionowo”         

sp. z o.o.. 

Pani Dorota Glinicka przedstawiła sprawozdanie z działalności ZOZ „Legionowo” sp. z o.o. 

za rok 2020 – załącznik nr 22 do protokołu.  

Następnie przekazała informacje w zakresie bieżącego funkcjonowania spółki – załącznik 

nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie tematu. Nadmienił, że ten temat 

był również omawiany na posiedzeniu Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych           

w dniu 5 lipca br. i zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział wzięli.  

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że chciałby potwierdzić, że zarówno Pani Prezes, jak 

i cały Zarząd Spółki otrzymali jednogłośnie absolutorium. Starosta Legionowski przekazał 

również gratulacje z tego tytułu. Zaznaczył, że w dzisiejszych czasach niemal każdy jest 

recenzentem służby zdrowia. Powiedział, że najczęściej jest to wypadkowa indywidualnej 

możliwości dostania się lub nie do lekarza specjalisty. Zaznaczył, że w służbie zdrowia 

ważne są pieniądze, ale najważniejsi są lekarze, cały personel obsługujący, no i oczywiście 

kierownictwo. Pan Sylwester Sokolnicki złożył jeszcze raz gratulacje i podziękowania dla 

wszystkich zaangażowanych w pracę w roku 2020, ponieważ był on niezwykłym 

doświadczeniem i próbą, zwłaszcza w odniesieniu do służby zdrowia.  

Pani Agnieszka Borkowska również złożyła podziękowanie dla Pani Doroty Glinickiej,            

za zarządzanie placówką, za to jak placówka się zmienia, za to, że szuka źródeł,                  

aby doposażyć placówkę. Nadmieniła, że mieszkańcy również są zadowoleni z działalności 

placówki. 

Radna zapytała co dalej z ambulatorium w momencie, gdy otworzy się szpital? Pani Dorota 

Glinicka powiedziała, że placówka na ten rok będzie również pełniła te usługi medyczne    

dla mieszkańców Powiatu Legionowskiego  

Pani Dorota Glinicka dodała jeszcze, że została podpisana umowa na szczepienia przeciwko 

pneumokokom dla 50 +. Nadmieniła, że w tym roku placówka posiada 316 szczepień           
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do wykonania, a na 2022 rok jest 838 i w 2023 roku 836 szczepień. Umowa została 

podpisana z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego. Zaznaczyła, że na szczepienia 

mogą zapisywać się mieszkańcy województwa mazowieckiego.       

Pan Konrad Michalski zapytał, od kiedy będą odbywały się szczepienia? Pani Dorota Glinicka 

powiedziała, że realizacja szczepień zaczyna się 1 września br..  

Pan Leszek Smuniewski w imieniu całej Rady Powiatu w Legionowie, przekazał 

również podziękowania za wieloletnie zaangażowanie w budowę służby zdrowia Powiatu 

Legionowskiego, które przekłada się wprost na poczucie bezpieczeństwa mieszkańców 

powiatu.   

 

6. Kultura i jej promocja na terenie Powiatu Legionowskiego – sprawozdanie            

z działalności Powiatowej Instytucji Kultury. 

Dyrektor Powiatowej Instytucji Kultury w Legionowie Pani Ewa Listkowska omówiła 

szczegółowo prezentację, dotyczącą działalności PIK-u, która stanowi załącznik nr 24        

do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie tematu. Nadmienił, że ten temat 

był również omawiany na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 6 lipca br. 

i zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział wzięli.  

Pan Grzegorz Zbroch – z uwagi na problemy techniczne, wypowiedź nie była słyszalna. 

Pan Zenon Durka złożył gratulacje Pani Ewie Listkowskiej prowadzenia działalności                  

o wielkim spectrum, w której jest poruszane wiele tematów lokalnych i związanych                  

z patriotyzmem ogólnopolskim. W ocenie Radnego, fascynujące jest również to , że Pani 

Dyrektor ma wielu sojuszników, wiele firm i instytucji w powiecie pomagają, ponieważ 

zdają sobie sprawę, że wspólnie można coś osiągnąć, a ich pomoc idzie w dobrym kierunku. 

Nadmienił, że szczególnie chciałby zwrócić uwagę na postać Jerzego Szaniawskiego. Radny 

jest Prezesem Stowarzyszenia Zegrzynek Szaniawskiego, jedynego stowarzyszenia               

w Polsce promującego Szaniawskiego. Zaznaczył, że jest to bardzo piękne, iż w tym 

Wąwozie Pani Dyrektor pokazała Kondratiuka z jego wspaniałym odcinkowym filmem na 

temat profesora Tutki.      

 Przewodniczący Rady podziękował Pani Ewie Listkowskiej za przedstawienie 

sprawozdania z działalności Powiatowej Instytucji Kultury w Legionowie. Złożył 

podziękowania również za owocną i aktywną pracę, która bazuje także na współpracy                          

z poszczególnymi gminami Powiatu Legionowskiego. Życzył kolejnych sukcesów w życiu 

zawodowym. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego       

o omówienie projektu uchwały. 

Pani Katarzyna Rembelska przedstawiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu 

projektu uchwały oraz omówiła autopoprawkę.   
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Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 30.08.br. zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt uchwały i zaproponował dyskusję w tym temacie.  

Z uwagi na brak zgłoszeń w dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                 

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Gajewska 

Radna Anna Gajewska zgłosiła problemy techniczne, w związku z którymi nie miała 

możliwości zagłosowania. 

Uchwała nr 229/XXIX/2021 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021 – stanowi załącznik nr 25         

do protokołu. 

  

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2021 – 2035. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego              

o omówienie projektu uchwały. 

Pani Katarzyna Rembelska przedstawiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu  

projektu uchwały.   

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 30.08.br. zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt uchwały i zaproponował dyskusję w tym temacie.  

Z uwagi na brak zgłoszeń w dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2021 – 

2035.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

Uchwała nr 230/XXIX/2021 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2021 – 
2035 – stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Powiecie Legionowskim na lata 2021 – 2025. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Legionowie o omówienie projektu uchwały.  

Pani Magdalena Jagnyziak powiedziała, że Program został omówiony i pozytywnie 

zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu             

23 sierpnia br.. Nadmieniła, że zarówno utworzenie, jak i realizacja Programu wynika             

z obowiązku własnego powiatu. Program określa zadania powiatu oraz poszczególnych 

jednostek w realizacji przeciwdziałania przemocy w rodzinie na terenie Powiatu 

Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w omawianym temacie. Z uwagi na brak zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił           

do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przyjęcia Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w 

Powiecie Legionowskim na lata 2021 – 2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 
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Uchwała nr 231/XXIX/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przyjęcia Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie 

Legionowskim na lata 2021 - 2025 – stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

 

10. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, że protokół nr 6/2021 z XXX Sesji Rady Powiatu                 

w Legionowie, został udostępniony Radnym razem z innymi materiałami na sesję                     

i dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. Zapytał, czy teraz ktoś z Radnych chciałby 

wnieść jakieś sugestie. Nikt z obecnych na posiedzeniu nie miał uwag, więc Pan Leszek 

Smuniewski przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, 

Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Cichocki 

Przewodniczący Rady potwierdził, iż protokół nr 6/2021 z XXX Sesji Rady Powiatu 

w Legionowie został przyjęty.  

 

 

11. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Pan Grzegorz Zbroch powiedział, że w dniu 28 sierpnia br. odbyła się premiera 

spektaklu, zorganizowana przez Wójta Gminy Wieliszew Pana Pawła Kownackiego, 

utworzona w ramach projektu „Spotkanie z kulturą”. Radny złożył podziękowanie dla Pana 

Pawła Kownackiego za wspaniały spektakl, w którym osiągnęła wielki sukces grupa 

teatralna seniorów. Sala widowiskowa była cała zapełniona. W ocenie Radnego dobrze by 

było wystawić tę sztukę w większej sali w Legionowie. Zwrócił się z prośbą do Pana Starosty 

i Powiatowej Instytucji Kultury w Legionowie o udostępnienie sali dla grupy teatralnej 

seniorów.       

Pani Agnieszka Borkowska zapytała, na jakim dokładnie etapie jest procedura budowy 

wałów przeciwpowodziowych na odcinku Jabłonna – Nowy Dwór Maz.? 

Radna zwróciła się również z prośbą o przegląd studzienek na ul. Jagiellońskiej                          

i ul. Sobieskiego w Legionowie, ponieważ na niektórych odcinkach są pozapadane. Radna 

zaznaczyła, iż warto byłoby to sprawdzić przed zimą. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że sprawa projektowania zapór i modernizacji była 

planowana do zakończenia w półroczu. Na ten moment nie jest dokończona dokumentacja 
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projektowa, w związku z tym czekamy na ukończenie. Zaznaczył, że informacje 

szczegółowe w tym temacie zostaną przesłane drogą elektroniczną. 

Pani Izabela Kownacka w imieniu mieszkańców, zwróciła się z prośbą o znalezienie punktu 

na karetkę dla mieszkańców rejonu Olszewnicy, Krubina i Kałuszyna. Zaznaczyła, że do 

centralnej część Wieliszewa dojeżdża karetka z Zegrza, ale dla części o której wspomina, 

jest ta sama karetka, która obsługuje Jabłonnę, Chotomów, ale również i Białołękę. 

Pan Zenon Kuska, w odniesieniu do wypowiedzi Pani Izabeli Kownackiej powiedział,             

że faktycznie karetek brakuje, ale nadmienił, że w niedługim czasie w Legionowie zostanie 

otwarty szpital.  

      

 

 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

 Posiedzenie Rady Powiatu zamknął Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie. 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski 

  

 
Protokół przygotowała: Agata Szraga 

 


